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九年級英語科 考試卷 ___年 ___班 座號：___ 姓名：__________ 

一、字彙測驗 

1. （  ）A：Where is the ants’ home? 

B：＿＿＿ ground. 

(A) Abroad (B) Except (C) Below (D) Since 

《答案》C 

詳解：螞蟻常居住在地下，用介系詞 below 表示「在地底下」。 

2. （  ）What is this ＿＿＿ made of?  It smells so strange. 

(A) essential oil (B) drama (C) breath (D) emotion 

《答案》A 

詳解：「香精油」為 essential oil。 

3. （  ）Henry’s baby girl was ＿＿＿ last night.  She weighs（有……重量）3560 grams. 

(A) married (B) filled (C) born (D) checked 

《答案》C 

詳解：由後句「她有 3560 公克重」可知，女嬰在昨晚「出生」。 

4. （  ）Twelve people are visiting us tonight, so we need a ＿＿＿ chairs. 

(A) seed (B) quarter (C) sofa (D) dozen 

《答案》D 

詳解：由前句「今晚有 12 位客人來拜訪」可知，需要「十二」張椅子。 

5. （  ）I have learned English _______ I studied in the elementary school.  I am good at it now. 

(A) if  (B) when  (C) since  (D) before 

《答案》C 

詳解：從前文「現在完成式」、後文「過去簡單式」，可以推測得知應用 since。 

6. （  ）Mrs. Winfrey is going to have a ＿＿＿ this December.  Mr. Winfrey is happy because he’s 

going to be a father. 

(A) baby (B) tool (C) screen (D) page 

《答案》A 

詳解：由「Mr. Winfrey 很高興他將要成為父親」可知，Mrs. Winfrey 將要生「小孩」。 

7. （  ）Anita is the ＿＿＿ of the company（公司）.  She takes care of not only her business but also 

all of her workers. 

(A) bottom (B) boss (C) package (D) waiter 

《答案》B 

詳解：由「關心生意及工人」可知，Anita 是我公司的「老闆」。 

8. （  ）The smell from the ＿＿＿ makes me hungry.  Let’s buy some bread. 

(A) post office (B) bakery (C) police station (D) bottom 

《答案》B 

詳解：「麵包店」裡傳出來的味道讓我好餓。我們去買些麵包吧。 

9. （  ）Tina is flying a ＿＿＿ which is in the shape of a butterfly on the grass. 

(A) doll (B) straw (C) kite (D) sofa 

《答案》C 

詳解：由動詞 fly 可知，Tina 在放「風箏」。 

10. （  ）Leon：Listen!  Our ＿＿＿ boy is crying. 

Jane：He must be hungry.  Let me feed him. 

(A) baby (B) tool (C) marker (D) bench 

《答案》A 

詳解：由「肚子餓、需要餵食」可知，是「嬰兒」在哭。 

11. （  ）A：I like the ＿＿＿ in the living room.  It’s comfortable to sit on it.  Where did you buy it? 

B：I bought it on the Internet. 

(A) sofa (B) kite (C) straw (D) recorder 
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《答案》A 

詳解：由「客廳裡」、「坐在上面很舒服」可知，是指「沙發」。 

12. （  ）Jason is my ＿＿＿.  I feel happy to work for him. 

(A) reporter (B) farmer (C) waitress (D) boss 

《答案》D 

詳解：由「我很開心為他工作。」，可知 Jason 是我的「老闆」。 

13. （  ）This book is very thin.  It only has thirty ＿＿＿. 

(A) railways (B) walls (C) pages (D) screens 

《答案》C 

詳解：書很薄，只有三十「頁」。 

14. （  ）The bag is heavy.  Can you help me ＿＿＿ it? 

(A) carry (B) hop (C) knock  (D) comb 

《答案》A 

詳解：由「袋子太重」可知，是需要幫忙「提」。 

15. （  ）The book is very ＿＿＿.  I can’t finish reading it in one day. 

(A) similar (B) above (C) speechless (D) thick 

《答案》D 

詳解：由「無法一天內看完」可知，應該是書很「厚」。 

16. （  ）The ＿＿＿ man asked Karen to help him cross the road because he couldn’t see anything. 

(A) common (B) simple (C) blind (D) safe 

《答案》C 

詳解：由「請求 Karen 協助他過馬路」、「看不見」可知，那個人是個「盲」人。 

17. （  ）The baseball player ran back to ＿＿＿ and got a point. 

(A) bow tie (B) vest (C) home base (D) bench 

《答案》C 

詳解：由「棒球選手」、「得一分」可知，選手跑回「本壘」。 

18. （  ）The mechanic（技工）is using some ＿＿＿ to fix the bath tub. 

(A) pages (B) tools (C) glasses (D) screens 

《答案》B 

詳解：用「工具」修浴缸。 

19. （  ）My watch shows that the time is 10：10.  The ＿＿＿ on the desk is ten minutes late. 

(A) planet (B) ocean (C) garbage (D) clock 

《答案》D 

詳解：由前後句可知在講時間，能顯示時間的工具是「時鐘」。 

20. （  ）A baseball player should wear the team uniform（制服）and a ＿＿＿ in a game. 

(A) cap (B) mask (C) circle (D) bow tie 

《答案》A 

詳解：由「棒球比賽」可知，選手應該要穿隊服與戴「球帽」。 

二、文法測驗 

1. （  ）Lisa was so lucky ＿＿＿ a nice job. 

(A) to get (B) get (C) getting (D) got 

《答案》A 

詳解：be lucky to V 表示「很幸運……」。 

2. （  ）A：Do you know who the girl ＿＿＿ a pink dress is? 

B：Yes.  That’s my sister, Angela. 

(A) to (B) in (C) of (D) from 

《答案》B 

詳解：「穿著……洋裝」的介系詞用 in。 

3. （  ）＿＿＿ all the clothes in the store, I like the black dress the most. 
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(A) With (B) Of (C) By (D) From 

《答案》B 

詳解：「在……當中」的介系詞用 of。 

4. （  ）The poor cat ＿＿＿ by a kind girl. 

(A) was saving (B) was saved (C) saves (D) saved 

《答案》B 

詳解：貓是「被救」，被動語態用「be 動詞＋Vp.p.」。 

5. （  ）The dolphin is ＿＿＿ at the ocean park, not in the wild. 

(A) train (B) trained (C) to train (D) trains 

《答案》B 

詳解：海豚是「被訓練」的，用被動語態「be 動詞＋Vp.p.」。 

6. （  ）People around the world celebrate World Oceans Day ＿＿＿ June 8 every year. 

(A) on (B) in (C) at (D) for 

《答案》A 

詳解：on＋特定的日子。 

7. （  ）Animals are an important part of nature, just like ＿＿＿. 

(A) us (B) we (C) our (D) ourselves 

《答案》A 

詳解：介系詞 like 後方須加上受詞，主詞與受詞不同，不需用反身代名詞。 

8. （  ）Joanne ＿＿＿ taken care of this cat for one year. 

(A) have (B) has (C) was (D) may 

《答案》B 

詳解：主詞 Joanne 為第三人稱單數；taken 為過去分詞，且句尾有「for＋一段時間」，可知要用

現在完成式。 

9. （  ）Max needs to finish his homework before ＿＿＿ the video game. 

(A) play (B) playing (C) plays (D) played 

《答案》B 

詳解：before 之後應接 V-ing。 

10. （  ）Daniel’s girlfriend is also a friend of ＿＿＿. 

(A) I (B) my (C) me (D) mine 

《答案》D 

詳解：我朋友中的其中一位應用「a friend of＋所有格人稱代名詞」。 

11. （  ）Andrew is a neighbor of ＿＿＿.  He lives next to my house. 

(A) mine (B) my (C) our (D) myself 

《答案》A 

詳解：「a(n)＋N＋of＋所有格代名詞」即「所有格＋N」。 

12. （  ）The museum Stella and I ＿＿＿ in 2000 was fun for both children and parents. 

(A) visit (B) visits (C) visiting (D) visited 

《答案》D 

詳解：in 2000 是過去時間，故形容詞子句中的動詞須用過去式。 

13. （  ）Saudi Arabia, a country in the Middle East, is rich ＿＿＿ oil. 

(A) with (B) at (C) on (D) in 

《答案》D 

詳解：be rich in… 表示「富含……」。 

14. （  ）A：＿＿＿ you cut your birthday cake? 

B：No.  We will do that tonight. 

(A) Have (B) Do (C) Were (D) Will 

《答案》A 

詳解：由回答的 No 可知，動作還沒完成，故用現在完成式。 
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15. （  ）Linda found a watch ＿＿＿ the sidewalk when she walked to school. 

(A) on (B) in (C) with (D) over 

《答案》A 

詳解：「在人行道上面」的介系詞用 on。 

16. （  ）The singer is tired ＿＿＿ her job.  She wants to be a music teacher. 

(A) of (B) on (C) in (D) about 

《答案》A 

詳解：「人＋be 動詞＋tired of＋事」表示「某人對某事感到厭煩」。 

17. （  ）Bob studies hard every day because he doesn’t want to let his dad ＿＿＿. 

(A) up (B) down (C) on (D) off 

《答案》B 

詳解：「let＋人＋down」表示「讓某人失望」。 

18. （  ）Henry put several photos and a letter ＿＿＿ the envelope. 

(A) from (B) by (C) down (D) into 

《答案》D 

詳解：「放入信封」的介系詞用 into。 

19. （  ）The typewriter has been used ＿＿＿ Anita for ten years.  It is still working. 

(A) by (B) to (C) at (D) for 

《答案》A 

詳解：「被（某人）使用」，介系詞用 by。 

20. （  ）Many cars and buses in Stockholm run ＿＿＿ biogas. 

(A) with (B) in (C) for (D) on 

《答案》D 

詳解：在 Stockholm，許多汽車和公車都是利用沼氣「行駛」，動詞應用 run on。 

 


